
 

                                                                              woensdag 3 juni 2020 

 

aanwezig : Helga Byl – Annelies Schrauwen – Wim Van Ranst  -  Dana Huybrechts - 

Veronique De Bock - Lutgart Van Raemdonck – Marina Hermans   

verontschuldigd : Sofie Fantin en Sabine Backeljauw  

 

1. Simabu tijdens corona -voorjaar 2020  

-Grote bravo voor onze directie : organisatorisch talent  !  Zij vormen een SUPER team !! 

-We hebben tijdens deze periode veel geleerd;   we weten nu dat we als organisatie tegen 

een stootje kunnen.  De versoepelingen van de maatregelen volgden elkaar snel op.  Het 

ene schema stond nog maar net op punt of er volgden al nieuwe aanpassingen; de bubbels 

werden groter en steeds meer kinderen mochten naar school.  Dit vroeg heel wat 

organisatorisch talent, gelukkig hebben wij dat bij Simabu in huis ! 

-We merken dat de kleuters geen structuur in hun dag meer gewoon zijn. Ze houden zich wel 

aan de regels, maar worden sneller moe, beginnen te wenen ...   

-Lagere school : hoeveel leerstof zijn ze kwijt na twee maanden lockdown ? We mogen dit 

relativeren. Ook de zaken die niet zouden begrepen of verworven zijn, vielen eveneens weg. 

Grote rampen zijn dat niet.  

 -We weten nu ook beter hoe we met onze gezinnen kunnen omgaan in deze moeilijke tijd.  

Wat we mogen vragen/verwachten en wat niet.   

-Voorstel om ouders op voorhand in te lichten over nieuwe uurschema, hoe een dag op 

school nu verloopt, wie wat wanneer moet doen, wat er eerst gebeurt, wat daarna...       

Probleem :  Veel ouders in onze school zijn anderstalig, lezen de berichten niet , vinden ze 

niet, begrijpen niet wat ze lezen...  

Hoe kunnen we dit verhelpen ?     

Vorig schooljaar heeft OR een ‘after school’ gehouden, daar kwamen veel mensen op af.   

Toen is er geopperd om tijdens zo’n ‘after school’ ouders die info niet vinden op Gimme of 

brieven niet lezen uit te nodigen en het hoe, wat en waar uit te leggen/concreet te tonen op 

hun gsm of ander toestel .  Dit heeft echter niet kunnen plaatsvinden.   

 

2. Voorbereiding volgend schooljaar 2020-2021 

-Onze school telt momenteel  607 kinderen, waarvan 239 kleuters. 

Volgend schooljaar zullen er slechts 3 klassen van het 1e leerjaar zijn. We denken na over 

een brugklas.    



 

 

 

Volgens het  NIS (Nationaal Instituut voor Statistiek) zullen er over 15 jaar  600 kinderen 

minder in de scholen van Zwijndrecht -Burcht (-200 in Simabu, -200 in krinkel, -200 in ‘t Laar) 

zijn. 

 

-Indien er een nieuwe covid19-uitbraak zou plaatsvinden, komen we nu toch al meer 

beslagen op het ijs.  We hebben ervaring opgedaan met het afstandsonderwijs en met het 

organiseren van bubbel-onderwijs op school.   

-Er duiken wel enkele problemen op, waarvan het plaatsgebrek ons grote zorgen baart : onze 

school heeft onvoldoende  plaats voor kleuters, noodopvang, time-out-momenten,...   

Er zal ook volgend schooljaar nog een ruimte nodig zijn voor noodopvang.  Maar die ruimte 

hebben we niet.   

Ook voor het project ‘Verhogen van de weerbaarheid van kwetsbare kinderen’  (we maken 

grote kans om dat met subsidies van de overheid te mogen verderzetten)    hebben we een 

time-out- ruimte nodig die er, wederom, niet is.   

De bib van Burcht zou een ideale oplossing hiervoor kunnen zijn.  Aan deze gebouwen moet 

erg weinig aangepast worden, zij zijn instapklaar voor onze kinderen.  De veilige ligging en 

het speeltuintje zijn extra troeven.   Maar de gemeente reageert voorlopig 

ontwijkend/afwijzend. 

Het schoolbestuur Simabu-KSAS overweegt om hierover een duidelijke vraag te richten aan 

de gemeente.   

Ondertussen zijn er plannen om het secretariaat om te vormen tot een instapklasje voor de 

kleuters.  Daarvoor zal de ronde overdekking aan de ingang Idsteinlaan 18 winddicht 

gemaakt worden, en verhuist het secretariaat naar die nieuwe ruimte.  

 

- Een ander probleem : in geval van 2e corona -uitbraak : Wat met de wasstraat in de winter ?          

Het handen wassen zal wel blijven, zelfs na corona, de mondmaskers en meer verluchten 

ook. 

 

-Ook het werken in kleinere groepjes, zoals we momenteel in de bubbels doen, zal 

noodgedwongen terugkomen.  De bubbels moeten verkleinen.  Het teamteachen in grote 

groepen van 60 zal niet meer kunnen. De recente ervaring heeft ondertussen al geleerd hoe 

pedagogisch zaligmakend het werken in kleinere groepen is.   

 

- Men stelt de vraag : Hoe wordt er beslist of een leerling naar een volgend leerjaar mag ?   

➔ Wordt er nog wel in leerjaren gewerkt in de toekomst ?                         

     Moeten we niet meer ontwikkelingsgericht gaan werken, zoals in de kleuterschool ?                                        

     Moeten we ons onderwijs niet anders gaan organiseren ?                                                           



     Worden we  ‘Slimme, warme scholen’ ?      
 (cfr.boeken ‘Scholen slim organsieren’ en  ‘Op grote schaal Slim organiseren’ –Tom Van Acker en Yves   

                                                                                                                                                      Demaertelaere) 

 

 

 

Want : niet alle kinderen zitten op het gewenste niveau op het ‘overgangsmoment’.  

Sommige kinderen zullen dus langer in één groepje blijven, terwijl anderen sneller evolueren 

en een stapje verder kunnen zetten en ‘overgaan’ naar een volgend niveau.   

Deze organisatie eist kleinere groepen, dus meer leerkrachten, maar zorgleerkrachten zijn in 

deze werking niet meer nodig, zij kunnen zich ontfermen over een groepje.  

Er zullen dus ook meer leerkrachten moeten afstuderen...  

 

3. Zomerschool in Burcht  

- Zomerschool in Simabu  voor kwetsbare kinderen en zorg-kinderen : gezamenlijk 

georganiseerd door  Ksas-scholen, gemeente Zwijndrecht en Jeppa Sport (en Arktos ?). 

Arktos werkt een hele zomer door en het is nuttig om Annelies Van Buul te betrekken. Zij 

kent alle kwetsbare gezinnen.  

 

4. Online bevraging corona  

- Een online bevraging over de beleving/welbevinden tijdens de coronaperiode ?   

Marleen Van de Vijver en Kathleen Weyn zijn in overleg met het schoolbestuur bezig met het 

opstellen van een bevraging gericht aan ouders, leerkrachten, directies...  

Probleem : we zullen opnieuw bepaalde ouders niet bereiken  

 

5. Schoolreglement 

-Werkwijze project ‘Verhoging van de weerbaarheid bij kwetsbare kinderen’ wordt 

opgenomen in het schoolreglement.  

- We hopen om een schoolreglement op kinderniveau te kunnen opstellen.  Dat zou ook 

mogelijkheden bieden voor ouders die minder talig zijn.   

 

Data vergaderingen volgend schooljaar :  

Woensdag 9 september 2020  

Woensdag 10 februari 2021 

Woensdag 9 juni 2021  telkens om 19.30 u.   

 


